
 
Protokół Nr 24/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk 
w dniu 20 czerwca 2022 r. 

 
   Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk  zostało zwołane przez Pana Pawła 
Wysockiego – Przewodniczących Komisji Rewizyjnej, z następującym porządkiem 
posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Brańsk za 2021r. (punkt wspólny              

z Komisją RGOBiT) 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Pan Paweł Wysocki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.     

                                                                                                         
 Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1200 i trwało do godz. 1228  (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8) 
                                                                                                                   
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej:  
Stan członków – sześciu - obecni wszyscy: 

1) Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 
2) Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji  
4) Mariusz Półtorak  Członek Komisji (spóźniony) 
5) Józef Szpakowski  Członek Komisji  
6) Tadeusz Krasowski  Członek Komisji    

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy Brańsk 
2. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
3. Elżbieta Janina Szymańska Sekretarz Gminy 
4. Anna Wiśniewska   Skarbnik Gminy 
5. Grażyna Płonowska  Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 
6. Maciej Bobel    Dyrektor GOUK i GBP   

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
7. Członkowie Komisji RGOBiT (odrębna lista obecności przy protokole Komisji 
RGOBiT)  
 

Ad.1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki otworzył posiedzenie 
powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji Rewizyjnej oraz osoby zaproszone. 
Na podstawie listy obecności na stan 6 członków Komisji Rewizyjnej stwierdził obecność 5 
radnych, tym samym prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do 
członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian.  
Wobec braku wniosków zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia: radni               
w głosowaniu jawnym przy 5 członkach biorących udział w głosowaniu (nieobecny Mariusz 
Półtorak): głosami 5 -za, przeciw – 0,  wstrzymujących się  – 0 przyjęli porządek obrad      
w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Brańsk za 2021r. (punkt wspólny              

z Komisją RGOBiT) 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
   Na salę obrad przybył spóźniony radny Pan Mariusz Półtorak - – liczba obecnych 
członków komisji wynosiła – 6. 
 
Ad.3 Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Brańsk za 2021r. (punkt wspólny              
z Komisją RGOBiT) 
   Raport o stanie Gminy Brańsk za 2021 rok – zreferowała Pani Elżbieta Janina 
Szymańska Sekretarz Gminy. Raport został przyjęty Zarządzeniem Nr 331/2022 Wójta 
Gminy Brańsk z dnia 30 maja 2022r.(oryginał Zarządzenia znajduje się w teczce                
o sygnaturze:RO.0050) 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy zapytała jak przebiegała realizacja zadań z funduszu 
sołeckiego, kiedy dana wieś podjęła decyzję, że sami będą dysponować swoim 
funduszem, czy w 100% udało się zrealizować zaplanowane zadania? 
 
   Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – poinformował, że zakupy były robione i faktura była 
wystawiana na materiały, natomiast w niektórych przypadkach realizacja nastąpi               
w przyszłym roku.  
Sekretarz Gminy poinformowała, że tabela nr 7 w raporcie przedstawia pełne dane 
wykorzystania funduszu sołeckiego.  
 
   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski zapytał czy 1 mln. zł na 
drogi betonowe był wydany od momentu kiedy gmina zaczęła wylewać, czy za ten rok?  
 
   Skarbnik Gminy wyjaśniła, że za rok kalendarzowy 2021. 
 
   Radny Pan Józef Szpakowski zapytał o trwałość wykonanych dróg betonowych? 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że drogi betonowe trzymają się dobrze. 
 
   Radny Tadeusz Krasowski wyraził niezadowolenie z wykonywanych tyko 500m            
o szerokości 3,5m odcinków dróg, ponieważ nie tylko radny ale i inni  mieszkańcy gminy 
uważają, że są za krótkie i za wąskie. Ponadto zwrócił uwagę na znaczne zadłużenie 
gminy. 
 
   Wójt Gminy odniósł się do wypowiedzi radnego, informując, że są to tylko spostrzeżenia 
radnego, natomiast przyjeżdżają przedstawiciele z sąsiednich gmin, z całej Polski, 
oglądają drogi betonowe i starają się to samo kontynuować, już niektóre budują na swoim 
terenie. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji RGOBiT - mamy dobry przykład, że 4km dróg          
o szerokości 3,5 m,  wykonaliśmy za 1 mln. zł, gdzie ten milion mógłby stanowić tylko 25% 
wkładu własnego w 3 km drogę asfaltową a przetarg był rozstrzygany 2 lata temu. 
 
Wójt Gminy zwrócił uwagę, że obecnie 1km drogi asfaltowej kosztuje półtora miliona 
złotych, więc skąd gmina ma wziąć pieniądze na wszystkie potrzeby, natomiast gmina 
wykonuje drogi betonowe za  niecałe 200tys.zł za 1 kilometr drogi. 
  



 
Komisje wyraziły pozytywne stanowiska w sprawie raportu o stanie gminy Brańsk 
za 2021r.  
 
 
Ad.4 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej        
o godz. 1228 zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

/-/Alina Adamczyk             /-/Paweł Wysocki 


